

14^{ème} Workshop Doctoral de l'AFREN

26 novembre 2026

Appel à communications

(English version on the next page)

L'Association Francophone de Recherche en Economie Numérique (AFREN) organise son workshop doctoral annuel le 26 novembre 2026 à Mines Paris - PSL. Tous les doctorants, quel que soit le niveau d'avancement de leur thèse, sont invités à participer. L'inscription et la participation sont gratuites.

Deux formats de présentation sont proposés :

- *PhD Project Pitches* : destinés aux doctorantes et doctorants qui viennent de commencer leur thèse, ces exposés courts permettent une présentation du projet de recherche. Le format prévoit 10 minutes de présentation et 5 minutes de Q&A.
- *Présentation d'un article* : les doctorantes et doctorants disposent d'un créneau de 20 minutes pour présenter un article de recherche, suivi de 10 minutes de Q&A.

Lieu du workshop

- Mines Paris - PSL, 60 Boulevard Saint-Michel, 75006 Paris.

Organisation

- Le workshop se déroulera de 9h30 à 16h.
- Les présentations et les pauses auront lieu dans la *Salle des Colonnes*.
- Les présentations seront en français ou en anglais, au choix de l'intervenant.
- Les supports (slides) seront de préférence rédigés en anglais.

Pour candidater, merci d'envoyer un email à marc.bourreau@telecom-paris.fr avant le 12 octobre 2026, en précisant le titre de votre présentation.

Information and contacts

- Marc Bourreau : marc.bourreau@telecom-paris.fr
- Ambre Elsas-Nicolle : ambre.elsas-nicolle@minesparis-psl.eu
- Le site de l'association : <https://afren.fr/>

14th AFREN Doctoral Workshop

November 26, 2026

Call for Papers

The Francophone Association for Research in Digital Economics (AFREN) will hold its annual doctoral workshop on 26 November 2026 at Mines Paris - PSL. All doctoral researchers are invited to participate, regardless of the stage of their PhD. Registration and participation are free of charge.

Two presentation formats are available:

- *PhD Project Pitches*: intended for doctoral researchers who have recently begun their PhD, these short talks offer an opportunity to present their research project. The format consists of a 10-minute presentation followed by 5 minutes of Q&A.
- *Research Paper Presentation*: doctoral researchers will have 20 minutes to present a research paper, followed by 10 minutes of Q&A.

Workshop venue

- Mines Paris - PSL, 60 Boulevard Saint-Michel, 75006 Paris.

Programme and practical information

- The workshop will run from 9:30 a.m. to 4:00 p.m.
- Presentations and breaks will take place in the *Salle des Colonnes*.
- Presentations may be delivered in either French or English, at the speaker's discretion.
- Presentation slides should preferably be prepared in English.

To apply, please email marc.bourreau@telecom-paris.fr by 12 October 2026 , specifying the title of your presentation.
--

Information and Contacts

- Marc Bourreau: marc.bourreau@telecom-paris.fr
- Ambre Elsas-Nicolle: ambre.elsas-nicolle@minesparis-psl.eu
- AFREN website: <https://afren.fr/>